
青少年填寫（13–17歲）

我的父母/監護人可查詢我的帳戶借閱的圖書材料狀態和名稱：      是       否

父母/監護人姓名 

父母/監護人填寫（如果申請人是12歲以下兒童）：

父母/監護人姓名 

我的孩子可以借閱（選一）：     所有館藏，包括青少年和成人類圖書影音物件        僅兒童類圖書影音物件

我在此允許我的孩子擁有一張圖書證並且使用NYPL的網上服務。我同意負責本館證的所有使用，以本館證借出的所有圖書資
料，以及對本館證收取的所有費用。

父母/監護人簽名 日期

nypl.org
92個分館
BRONX • MANHATTAN • STATEN ISLAND 

圖書證申請表
歡迎來到紐約公共圖書館！ 任何在紐約州生活、工作、上學或繳納財產稅的市民都可免費獲得NYPL圖
書證。請將填妥和簽名的申請表交到任何NYPL館址的流通櫃台，並且攜帶紐約州身份證或我們網站上
列出的其他認可文件。如果需要更多資訊或者上網申請，請瀏覽nypl.org/librarycard。

責任承擔
提交本申請表即代表我聲明所提供的所有資訊正確無誤，且我同意紐約公共圖書館的規則和圖書證使用條款。我同意對本館證
的所有使用，以本館證借出的所有圖書資料以及對本館證收取的所有費用負責。我了解圖書證不得轉讓。如果名片型或鑰匙型
圖書證遺失或被竊，我會立即通知紐約公共圖書館。我了解圖書館對我個人資料的使用受「隱私政策」管理，政策內容可至
nypl.org查詢。

申請人簽名 日期

所有申請人填寫

姓氏 名字 

中間名 出生日期（月/日/年）

永久地址 公寓號碼

城市 州或國家 郵遞區號

本地地址（如果永久地址在紐約州以外）

電子郵件地址  電話號碼  ( ) -

您希望如何收到與您的圖書館帳號相關的通知？      電子郵件        電話號碼

  我想通過電子郵件收到NYPL的活動和服務資訊。

Barcode

NYPL64



FOR TEENS (AGES 13–17)

My parent/guardian(s) may request the status or name of items borrowed on my account:      Yes       No

Parent/Guardian Name(s)   

FOR PARENTS/GUARDIANS TO COMPLETE, IF APPLICANT IS A CHILD AGES 12 & UNDER: 

Parent/Guardian Name   

My child may borrow (choose one):      ALL library materials, including young adult and adult items        ONLY children’s materials

I hereby grant permission for my child to have a library card and to use NYPL’s online services. I accept responsibility for all use of my 
child’s card, all library materials checked out on the card, and all charges made against it.

Parent/Guardian Signature Date

nypl.org
92 LOCATIONS
BRONX • MANHATTAN • STATEN ISLAND  

Library Card Application
Welcome to The New York Public Library! NYPL library cards are available free for anyone who lives, works, 
attends school, or pays property taxes in New York State. Please return this completed, signed application 
to the Circulation Desk at any NYPL location, and bring with you a NY State ID or other approved 
documentation from the list on our website. To learn more or get started online, visit nypl.org/librarycard.

ACCEPTANCE OF RESPONSIBILITY
By submitting this application, I declare that all information provided is accurate and I agree to The New York Public Library’s Rules and 
Regulations and Library Card Terms and Conditions. I accept responsibility for all use of the card, all library materials checked out on the 
card, and all charges made against it. I understand that use of my library card is non-transferrable and in the event either the wallet size 
or keychain card is lost or stolen, I will notify The New York Public Library immediately. I understand that the Library’s use of personal 
information is governed by its Privacy Policy, available at nypl.org.

Applicant Signature   Date

FOR ALL APPLICANTS

Last Name  First Name 

Middle Name or Initial  Date of Birth (MM/DD/YYYY)

Permanent Street Address   Apt #

City State or Country  Postal Code

Local Address (If Permanent Address is outside NY State)

Email  Phone (                  )                     -

How would you prefer to receive notices from the Library relating to your account?      Email        Phone

  Yes, I would like to receive information about NYPL programs and services by email.

Barcode


